Результаты международного конкурсного отбора по контракту №SUE/Maxsustrans/ICB-W1(R) Строительство нового санитарного полигона ТБО в рамках проекта АБР «Управление твердыми бытовыми отходами» (ПП-2255 от 31.10.2014г.)
	No.
	Наименование участников
	Зачитанная сумма предложения
	Примечание / разъяснения 

	1.
	СП “Stecol-Power China Guiyang” (Китай)
	15.691.566,66 USD
	Согласно решению закупочной комиссии города Ташкента от 23 декабря 2021 года, контракт присужден СП “Stecol-Power China Guiyang” (Китай) на сумму 15.691.566,66 долларов США, чье предложение было определено;

(i) существенно отвечающим тендерным документам, и

(ii) предлагающим наименьшую оценочную стоимость.

	2
	СП “CSCEC Xinjiang – Jingwei Environmental” (Китай)
	19.836.228,27 USD
	

	3.
	СП “China Energy Engineering Group Zhejiang Thermal Power Construction Co. Ltd. – Beijing GeoEnviron Engineering & Technology, Inc.” (Китай)
	26.740.000,00 USD
	


Results of the international competitive selection under contract No. SUE/Maxsustrans/ICB-W1(R) Sanitary Landfill Establishment within the framework of the ADB project " Solid Waste Management Improvement Project" (PP-2255 dd 31.10.2014)

	No.
	The Bidder
	Bid Price
	Note

	1.
	СП “Stecol-Power China Guiyang” (China)
	15.691.566,66 USD
	According to the decision of the procurement commission of the city of Tashkent dd December 23, 2021, the contract was awarded to the “Stecol-Power China Guiyang” JV (China) in the amount of 15.691.566,66 US dollars, whose bid has been determined;
I. to be substantially responsive to the bidding documents and
II. to offer the lowest evaluated cost.

	2
	СП “CSCEC Xinjiang – Jingwei Environmental” (China)
	19.836.228,27 USD
	

	3.
	СП “China Energy Engineering Group Zhejiang Thermal Power Construction Co. Ltd. – Beijing GeoEnviron Engineering & Technology, Inc.” (China)
	26.740.000,00 USD
	


